
 

      
Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 7-6-2023 kl. 17.00 – 19.30 

 
 

Rækkefølge for dirigent: Pernille Stadsholt, Shazia Borup, Kim Raahede Lindblad, Louise Juhl Rytter, Jane 
Ellegaard Holm, Ann Kathrine Svane, Klaus Lundfold, Mette Nielsen, Tina Guldberg Olufsen 
Jesper Rosenvold Jakobsen, Maja Laursen, Ralf Andersen og Pia Fårbæk Jokumsen 
Elevrødder: Manilla og Alen 
 
Referent: Ralf Andersen 
Afbud:  Pernille, Kim, Ann Katrine 

 

 
Dagsorden: Forklaring til punktet 

1. Velkomst v/Formanden 
Dagens dirigent (Klaus) 
Mødeleder (Pia) 
Fraværende 
Underskrivelse af referat fra sidste møde 

 
3 min 

 

2. Mobilpolitikken 

 
 
 

25 min 

Det er nu snart et år siden vi indførte mobilfriskole – afdelingerne har 
evalueret og bestyrelsen skal gøre det samme. 
Endvidere er smart-watches til børn helt ned i indskolingen nu en del 
af vores skoledag. Hvordan håndteres dette? 
Indskolingen: I indskolingen fungerer indsamling fint, i SFO´en skal 
der laves aftaler, da mobilerne ind i mellem findes frem for at lave 
aftaler. Smart watches bliver det en udfordring fremadrettet?  
Mellemtrinnet: Telefoner og ure er ikke en udfordringer lige pt. 
Hvad med ure burde de inddrages, da de i forhold til forstyrrelser er 
som telefoner. 
Udskolingen: Telefoner skal blive i tasken. Den inddrages hvis den 
kommer frem. Den bliver brugt til faglig undervisning. Ure kan blive 
en udfordring på sigt, ikke lige pt.  
Kommunikations-programmer på PC er et større problem, da deres 
fokus er et andet sted.  
Fælles skriv til forældre: Vi opfordre forældre til at tage en dialog 
med deres børn omkring brug af sociale medier og/eller 
kommunikation i skoletiden. 
 
Skolebestyrelsen drøftede de forstyrrelser der sker, når forældre 
kontakter deres børn i skoletiden via eks. Messenger. Selvom 
eleverne ikke har deres mobil, kan computeren bruges. Dette 
oplever, særligt udskolingen, sker mange gange om dagen.  
Princippet revideres i forhold til smart watches og deres opfordres til 
snak i hjemmet om kontakt i skoletiden.  
 



 

 

3. Kostpolitik 

 
 
 
 
 

25 min 

Skolens kostpolitik har behov for et genbesøg. Der står bl.a. intet om 
energidrikke. 
Vandautomaterne – vi oplever desværre meget ofte, at der er behov 
for reparationer. Hvad kan vi mon gøre? 
 
Skolebestyrelsen har drøftet indtagelsen af energidrikke og har den 
holdning, at det ikke skal indtages på skolens matrikel 
Ledelsen træffer beslutninger omkring konkret drikke.  
Skolen prioriterer at reparerer vandautomaterne, når de går i 
stykker. Det sker flere gange om året, da eleverne er hårde ved dem. 
 
Endelige blev det drøftet, at elever der mangler at spise morgenmad 
er en udfordring i skolen, da de mangler energi fra starten.  
 
Mælkeordning slettes fra kostpolitikken, da den stopper ved 
udgangen af dette skoleår. 

Spisning 

4. Forældremøder 
 
 

30 min 

Hvem deltager i hvilke møder?  
1. årg. Tina., udskolingen Jane, 6. årg. Louise, 5. Jane, 2./3. årg.  Jane 
og Claus, 0. årg. Louise og 4. årg. Pernille (Louise) 
 
Hvilket indhold finder vi relevant på møderne? 
Emner: Digital dannelse/mobilpolitik/ 
Udgangspunktet er ”vi gør det sammen” og i år tales der inde i 
digitaldannelse og adfærd på de sociale medier.  
Teamet og elevernes tanker præsenteres, hvorefter forældrene i 
grupper taler udfra et kort oplæg. Der skal være en snæver ramme, 
som er udgangspunktet for diskussionen. Enighed er ikke målet, men 
en forståelse for hinandens udfordringer.  
Mette, Tina og Maja laver sammen med Pia oplægget.  
 

5. Orientering: 
Formanden 
- Møderækken næste år 
- Fortsætter alle medlemmer 

Ledelsen 
- Ansættelser (lærere og leder) 
Elevrepræsentanter 
Medarbejderrepræsentanter 
Skolebest. Medlemmer 
 
 

20 min 

Forslag til datoer for møderne i næste skoleår: 
6/9, 4/10, 6/12,31/1, 13/3, 1/5, 6/6  
Christina og Tina er nye medarbejderrepræsentanter i 
skolebestyrelsen fra næste skoleår.  
Katrine og Sacha træder ud af skolebestyrelsen. Der mangler to. Der 
kunne godt være nogle forældre med børn på mellemtrinnet.  
Skolen har ansat tre lærer. En til hver afdeling, i morgen er der sidste 
samtalerunde til afdelingsleder stillingen til udskolingen.  
Der skal være samtale omkring souschef til SFO´en den 26/6 
 
Der har været et uheld i SFO tiden en pige der faldt ned i en 
ventilationsskakt. Sikkerheden omkring dette er taget op på 
forvaltningsniveau.  
 
SFOen oplever fortsat at der er langt flere tilmeldte i ferie end der 
møder op. Senest kom 6 ud af 20 tilmeldte. Ressourcemæssigt er 
det svært at bruge personaletimerne på de rigtige tidspunkter.  
 



 

 

6. Forslag punkter til kommende 
skolebestyrelsesmøde  

2 min 

- Mobbepolitikken, digitalmobning, antimobbestrategi 
- Princip fra skole/hjem samarbejdet 

 

7. Evt 
2 min 

 

Referatet sendes ud til gennemlæsning, ændringer inden for en uge og underskrives til efterfølgende møde 
 
 
Pia Fårbæk Jokumsen / Pernille Stadsholt  
 
 
 


